
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 12. oktober 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 48 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 48:  

”Ministeren bedes oplyse, om Region Hovedstaden fortsat lader jordemødre visitere 

akutte patienter hos 1813, på trods af anbefaleringer om det modsatte? Der henvises 

til artikle : ”Trods fejl og advarsel: Jorde ødre tager stadig telefo e  hos 1813” DR 
den 11. oktober 2017.” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag fra Re-

gion Hovedstaden, som oplyser følgende: 

 

”Der er truffet beslut i g o , at jorde ødre fre adrettet ikke a sættes ved Akutte-
lefonen 1813. De jordemødre, der tidligere har været ansat ved Akuttelefonen 1813, 

varetager u i stedet opgaver i Akutberedskabets a dre e heder.” 

 

Jeg kan henholde mig til Region Hovedstadens oplysninger. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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